

Patient Consent

Respected professors Wu:

I'm [redacted] Female, 39 years old, I was in the hospital November 25, 2017 to December 3, 2017 in Department of Gastroenterology, Affiliated Hospital, Zunyi Medical College, I was diagnosed as Neurofibromatosis type 1 associated with multiple rectal neuroendocrine tumors. I very thank you for your timely diagnosis and treatment for me, now I recovered very well, I am willing to put my case data for clinical research, agreed to be published in the WJG

Patient name: [redacted]

Reviewed by Dr. Wu

Signature: *Huichao Wu*

May 02, 2018

尊敬的吴教授:

[redacted] 女, 39岁, 于2017年11月25-12月3号在遵义医学院附属医院消化内科住院, 明确诊断为I型神经纤维瘤合并直肠多发内分泌肿瘤, 由于您及时的诊断和治疗, 目前我的状况很好, 我同意把我的临床资料在WJG杂志发表。

患者: [redacted]

医生签字: *吴昊*

2018/05/02

Ethics Committee of affiliated Hospital of Zunyi Medical College

A clinical case report on the feasibility of NF-1 associated with multiple
rectal neuroendocrine tumors

No. 27 of 2018 in accordance with the Hospital for Medical treatment

Department of Gastroenterology,

The Committee of Ethics of the affiliated Hospital of Zunyi Medical
College demonstrated the feasibility of the case report (NF-1 associated
with multiple rectal neuroendocrine tumors) by Wu huichao, your
department. The answers are as follows:

On the basis of the introduction of the relevant information such as
informed information, diagnosis and treatment process, the committee
members considered after demonstration that the clinical case report on
the feasibility of NF-1 associated with multiple rectal neuroendocrine
tumors submitted by Wu huichao is in accordance with the ethical
requirements and is agreed to be published.

Ethics Committee of affiliated Hospital of Zunyi Medical College



遵义医学院附属医院伦理委员会
对消化内科《I型神经纤维瘤合并直肠多发神经内分
泌肿瘤：个案报道一例》的答复

2018年遵医附院伦审第(27)号

消化内科：

遵义医学院附属医院伦理委员会对你科吴会超提交的
《I型神经纤维瘤合并直肠多发神经内分泌肿瘤：个案报道
一例》进行论证，现答复如下：

根据患者诊治过程以及知情告知等有关资料，委员经过
论证后认为，你科提交的“I型神经纤维瘤合并直肠多发神
经内分泌肿瘤：个案报道一例”研究符合伦理规范要求，一
致通过同意吴会超可以进行个案发表。

遵义医学院附属医院伦理委员会

2018年5月10日

伦理委员会